

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-SALHIAH INVESTMENT AND REAL ESTATE DEVELOPMENT Date: 23-07-2024 01:46:40 PM</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصالحية للإستثمار والتطوير العقاري التاريخ: 23-07-2024 01:46:40 PM</p>								
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of AL-SALHIAH INVESTMENT AND REAL ESTATE DEVELOPMENT was held on 13:00 On 23-07-2024 at zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 97.86%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة الصالحية للإستثمار والتطوير العقاري بتاريخ 23-07-2024 على 13:00 اجتماعا غير عادي وذلك في زوم وبنسبة حضور 97.86%.</p>								
<p>Subject: Dismissal of the Board of Directors, its chairman or one of its members</p>	<p>الموضوع: إقالة مجلس الإدارة أو رئيسه أو احد اعضائه</p>								
<p>The General Assembly approved the dismissal of the Board of Directors, its chairman or one of its members</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على إقالة مجلس الإدارة أو رئيسه أو احد اعضائه</p>								
<table border="1" data-bbox="113 943 746 1205"> <thead> <tr> <th>Name of Company</th> <th>No of Seats</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>شركة بيت التمويل الكويتي البحرين</td> <td>2</td> </tr> </tbody> </table>	Name of Company	No of Seats	شركة بيت التمويل الكويتي البحرين	2	<table border="1" data-bbox="847 943 1481 1205"> <thead> <tr> <th>عدد المقاعد</th> <th>اسم الشركة</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>2</td> <td>شركة بيت التمويل الكويتي البحرين</td> </tr> </tbody> </table>	عدد المقاعد	اسم الشركة	2	شركة بيت التمويل الكويتي البحرين
Name of Company	No of Seats								
شركة بيت التمويل الكويتي البحرين	2								
عدد المقاعد	اسم الشركة								
2	شركة بيت التمويل الكويتي البحرين								
<p>0</p>	<p>بيت التمويل الكويتي البحرين المالك الاكبر للاسهم قد قام ببيع اسهمه وقد فقد عدد الاسهم التي تخوله شغل مقعدين في مجلس الإدارة</p>								
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Abeer Awaabdeh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Abeer Awaabdeh</p>								